



## GOVERNMENT OF PUERTO RICO

Puerto Rico Fiscal Agency and Financial Advisory Authority

November 15, 2018

### **Authorized Statement Issued by the Governor's Representative to the FOMB Christian Sobrino-Vega**

"As previously stated, the Christmas Bonus will be paid according to the law. The Christmas Bonus has been a statutory part of the ordinary salary of public servants and employees of the Government of Puerto Rico since the 1970s.

Governor Ricardo Rosselló's administration has achieved the necessary fiscal adjustments to comply with the Christmas Bonus payment. We have pointed out to the Financial Oversight and Management Board ("Oversight Board") the manner in which we will gather these resources without affecting the certified budget. Let it be clear, the Christmas bonus will be paid with government savings and costs related to the payroll budget as was requested by the Oversight Board, and we will not allow untimely comments from the Oversight Board to negatively affect the economy and the wellbeing of all Puerto Ricans during this holiday season."

PRESS RELEASE

---

Contact: Iván E. Caraballo • Tel: (787)379-8023• email •[ivan.caraballo@aafaf.pr.gov](mailto:ivan.caraballo@aafaf.pr.gov)

Elliot Rivera (787) 313-5111



# COMUNICADO DE PRENSA

## GOBIERNO DE PUERTO RICO

Autoridad de Asesoría Financiera y Agencia Fiscal de Puerto Rico

jueves, 15 de noviembre de 2018

### **Expresiones autorizadas del representante del gobernador ante la Junta de Supervisión Fiscal (JSF), Christian Sobrino Vega:**

“Como se ha indicado en numerosas ocasiones ya, el Bono de Navidad se va a pagar conforme a la ley. El pago del Bono de Navidad es parte del salario regular de los servidores públicos desde la década de 1970.

La administración del gobernador Ricardo Rosselló ha realizado los ajustes fiscales necesarios para cumplir con el pago del Bono del Navidad. Hemos sido muy enfáticos con la Junta de Supervisión (JSF) en la manera en que allegaremos esos recursos sin afectar el presupuesto certificado. Que quede claro, que el pago del Bono de Navidad saldrá de ahorros gubernamentales y gastos relacionados a las partidas de nómina según fue solicitado por la JSF, y no vamos a permitir, que las expresiones a destiempo de la JSF afecten la economía y el bienestar de los puertorriqueños en esta temporada navideña”.

###